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 Side 2 

Bestyrelsesforeningens ordinære generalforsamling skulle i år have været afholdt på 
Mulernes Legatskole onsdag den 25. marts 2020. 

Men grundet den aktuelle kritiske situation omkring COVID-19 besluttede bestyrelsen 
at aflyse den ”fysiske” del for i stedet at afvikle det vedtægtsbestemte møde via en 
digital/skriftlig løsning. 

Dette skridt blev vedtaget af flere årsager: Dels af hensyn til foreningens vedtægter, § 
4. som foreskriver, at ”Ordinær generalforsamling afholdes hvert år i marts måned, 
dog i juni måned for de år, der følger efter kommunalvalget”, dels af hensyn til de øv-
rige beslutninger og mandater, som er forudsætningen for at drive foreningen videre 
- herunder valg af bestyrelse og fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

På den baggrund blev konceptet med tilmelding bibeholdt, og den udmeldte deadline 
for tilmelding udvidet fra den 18. marts 2020 til den 23. marts 2020.   

Det medførte, at der den 23. marts 2020 var 25 gymnasier repræsenteret til Bestyrel-
sesforeningens digitale afstemning.  Af dem stemte 21. medlemmer på det frem-
sendte spørgeskema. 

Dagsorden, som var udsendt på forhånd, indeholdt 7. punkter, men afstemningen til 
dagsordenens punkt 6. Indkomne forslag og punkt 7. Eventuelt bortfaldt, idet der ikke 
er var fremsendt forslag til foreningen 

Den 25. marts 2020 blev den digitale afstemning afsendt til de tilmeldte medlemmer, 
med mulighed for stillingtagen ud for hvert af dagsordens resterende 5 punkter. 

 

1. Formandens beretning 
Formandens beretning var, som før nævnt, udsendt på forhånd og indeholdt en 
gennemgang af foreningens fokuspunkter, både dem der har fyldt meget og dem 
som fremadrettet kommer til at gøre det.   
 
Som et kort overblik heraf gennemgår foreningens formand, Nils-Georg Lundberg 
udfordringerne med den nye chefaftale, som trådte i kraft i ved årsskiftet, men 
som først blev ratificeret lige før sommerferien, den nye ferielov og de medføl-
gende forventede likviditetsproblemer for mange af vores medlemmer – og den 
manglende afklaring fra Finansministeriet. En status på problematikken vedrø-
rende kapacitetsfastsættelse og elevfordeling, og hvor Bestyrelsesforeningen tæn-
ker at positionere sig i den henseende, taxameterproblematikken og ikke mindst 
de nye vinde, som blæser på vores område, herunder ministerens varslede opgør 
med gymnasiernes selvejemodel.  



 

 Side 3 

Desuden indeholdt beretningen en status over foreningens mødeaktiviteter og se-
kretariatets og bestyrelsens virke, samt vores relationer til eksterne og interne in-
teressenter.      
 
Afstemning:   
Formandens beretning blev enstemmig godkendt (21 for, 0 imod, 4 ubesvaret), og 
fik positive tilkendegivelser og anerkendelse af det store arbejde, der bliver gjort.  
 
En enkelt kommentar hertil var en opfølgning på det forslag, der blev stillet til sid-
ste generalforsamling, som omhandlede, at der skulle gøres en indsat for at for-
bedre de vilkår, bestyrelsesformændene arbejder under – specifikt i relation til at 
skabe balance mellem de timer, bestyrelsesformændene bruger, og det der bliver 
honoreret med. 
 
Svaret herpå er, at foreningen indtil flere gange har rejst det over for STUK, ikke 
mindst har vi gjort det i forbindelse med forberedelse og udrulning af den nye 
chefaftale, som i den grad har givet ekstra arbejde og ansvar til bestyrelsen, speci-
elt formanden. Det har desværre indtil nu ikke givet noget resultat, men det er ikke 
glemt. Det burde være omtalt! 
 

2. Godkendelse af regnskab 2019,  

Bestyrelsen foreslår godkendelse af det revisorpåtegnede regnskab for 2019, som 

var udsendt på forhånd. 

 

Afstemning:   

Denne indstilling er enstemmig vedtaget (21 for, 0 imod, 4 ubesvaret).   
 

3. Godkendelse af budget og kontingent for 2020 

Bestyrelsen foreslår godkendelse at budgettet og uændret kontingent for 2020, så-
ledes at kontingentet for 2020 forsat er på kr. 11.000,00 pr. medlem (budgettet for 
2020 var udsendt på forhånd).   
 
Afstemning:   

Denne indstilling er enstemmig vedtaget (21 for, 0 imod, 4 ubesvaret).   
 
 
 



 

 Side 4 

4. Valg af revisor 

Bestyrelsen forslår genvalg af Thorvald Rein A/S, Statsautoriseret Revisionsaktiesel-
skab. 
 
Afstemning:   

Denne indstilling er enstemmig vedtaget (21 for, 0 imod, 4 ubesvaret). Der er såle-
des genvalg til revisionsfirmaet, Thorvald Rein A/S, Statsautoriseret Revisionsaktie-
selskab 
 

5. Valg til bestyrelsen 

Valgperioden for Nils-Georg Lundberg, Hanne Sørensen og Niels Petersen er udlø-
bet, men alle er villige til genvalg. Bestyrelsen indstiller derfor ovenstående med-
lemmer til genvalg i bestyrelsen for en periode af 2 år.   

Bestyrelsen havde ligeledes forhørt sig hos de nuværende suppleanter Anton 
Svendsen og Bent Engelbrecht, som begge er villige til genvalg for en periode på ét 
år 

Bestyrelsen indstiller derfor Bent Engelbrecht som 1. suppleant, og Anton Svend-
sen som 2. suppleant – begge for en periode på 1 år. 

 
Afstemning:   

Denne indstilling er enstemmig vedtaget (21 for, 0 imod, 4 ubesvaret).   
Der er således genvalg til den siddende bestyrelse samt suppleanter.  

 

 

Dato: 31.marts 2020 

 

P.V.A Bestyrelsen 

Nils-Georg Lundberg, formand 

 

 


